
Styrelsemöte 120715 

Närvarande: Lisa Schouenke, Annie Svensson, Cecilia Myren och Maria Eklöv 

Lisa gick igenom dagordningen 

1. Lilla banan. Fått ett kostnadsförslag på grus från Per-Inge.  

Köpa från Kahn i Silverdalen- 200kr/kubik inkl frakt.  

Per-Inge fixar rent runt stolpar på stora och lilla banan. Lisa kollar tryckimpregnerat 

virke till staket och stolpar och stolpskor 10x10. Plank 100x10x3600.  

2. Hästar. Ekonomin tillåter för tillfället inte köp av ponny/ häst. Börja med att åka till 

Öknehult, förhoppningsvis har de ponnier/hästar att hyra för ev senare köp.  

Låna Annies häst Fagur till terminstart, C-ponny.  Diskussion ang. Darwin, om hon 

också ska bytas ut framöver. Vi måste ha bra hästmaterial till våra elever.  

   Till nästa år, lämna ut hästar på bete istället för att hyra ut. De behöver sin vila. 

3. Hovslagare: Se över möjligheter att få ner kostnaderna. Finns det andra likvärdiga 

hovslagare. Byta skoningsintervall på några hästar. Dela hästskaran på två omgångar. 

Ta diskussion med personal när de är tillbaka efter semester 

4. Personal: Schema för höstterminen gicks igenom och godkändes. Skickas ut till de 

anställda. Grundschema och tillfälligt schema innan terminsstart. Inga tider utöver 

schema tillåts utan någon ur styrelsens godkännande. Alla anställningar/avtal måste 

göras av styrelsen. Skriva kontrakt på Mia inför hösten.  Lisa tar kontakt med 

arbetsförmedlingen. Personal som arbetar mer än 50% får 1st Stallhyra som 

löneförmån, krav måste ta del av stalljour. Vikarielista: Felicia, och Emelie. 

Annonsera ut ev sjukvikariats tjänst om Maria O, blir fortsatt sjukskriven. Få in 

personal med hoppinriktning. Lisa tar personalbiten tillsvidare. 

Träffa Carina för att gå igenom löneprogram och få nyckel till kontor 

5. Aktiviteter: 

 

1. Tävling: Pay and jump  Den 11/10, 22/11 Luciashow 13/12 julklappshoppning 

20/12 

2. Veterandagen den 16/8. Per-Inge har ordnat att bilar och mopeder ställs ut. 

Loppis i ridhuset. Information ut på hemsida och facebook. Annie ordnar. 

3. Medlemsmöte den 20/9 kl 13:00 

4. Stockholm horseshow, anordna bussresa. Lisa bokar biljetter. Lägga ut på 

hemsida och facebook, samt informera vid terminsstart. 50st platser 

 

6 Vitet- miljöskyddskontoret ringa och berätta att plattan är tömd. Kan vi få bestrida vitet- få 

det halverat? Gjuta större platta så att det räcker att tömma 2ggr per år? Gjuta platta för 

hösilagebalar. Prata m Ösk om att gjuta nersänkt platta? Ställa container? Mailat Thunbergs 

ang. avtal 

Maria E, tar kontakt med ÖSK. 



7 Strö: Köpa in balar, lättare att hantera. Alla uppstallade ska ha möllighet att köpa av 

ridskolan. Pratat med Carina i Lillstallet. Möjlighet att köpa in tillsammans.  

8 Nytt avtal med Carina ang hinder på stora banan måste skrivas. Även prata med henne och 

Bernt ang att de ej får använda pinnharven på stora banan då den förstår bärlagret (Per-Inge) 

Sekreterare:    Justeringsman: 

 

 

 

Lisa Schouenke    Maria Eklöv 

 

 

 

 

 

 

 


